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ORSZAGGY-úLÉSI KEPVISELQ
Kereszténydemokrata Néppárt
Képvisel 5csoportia

itisbeli kérdég
Dr. Szill Katalin
az Orsziggyülis Elnökc részére

elvben

Ti .ztelt Elnök Asszony.!

mezkarkeszüJ el a SZerénai sor- Fehérvári üt M~ittti orrsuti töltéen a zajvWdó~faf? cimrnel a
Iiá-7szabály 91 .§-a alapján kérdést Jd"nvk benyújta;ni Kóka János Gazdasági és Közlekedési
Miniszterhez. A kérdésre a választ irásban kérem .

Tiszteit Miniszter Űr

A Szerémi sor - Fehérvári. úti vasüti töltés zajvédelmi fala, még mindig :nem került
ro.egépitésre . A. kérdéses szakasz zajvédelmi fala körül régóta húzódnak a viták, de egyenl .ore
nem történt semmi . 2005 májusában még Szanyi áliarratitkár úr, egyik válaszában elismerte,
hogy ératósági határozat kötelezi a MAV-ot zajszintmérésre . Erre a K+zép-Dhm a-vglgyi
Környezetvédelmi, Terlnészetvcdelm.i és Vízügyi Fetügyei6séS .kőtelezte még 2005 június
30.-i határíd5vel .
DDiássy Gábor államtitkár úr 2005 október elején azt ígérte a parlamentben: „a MAV Rt .
megfogja tenni azokat az intézkedéseket, amelyekre a környezetvédelmi batóság határozata
fogja kmelezní" .

,érem sziveskedjen válaszolni az alábbi kérdéseimre :

1 _ Történt-e új fejlemény 2005. októbere bta az ügyben?
2. Mit tesz a MAV Rt, a. probléma megoldása érdekében?

Budapest, 2006, május 24 .

PARLAMENT ELNÖKE
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Deák András
Kersztényderookrata Néppárt
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